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Fler meddelandetavlor på Östermalm

Det är viktigt att medborgarna kan upplysa varandra om händelser samt bjuda in till möten 
och föreningar. Detta främjar sammanhållningen samt möjliggör till ett starkare föreningsliv – 
och även till en starkare demokrati. 

En del av detta handlar om att medborgarna ska ha tillgång till offentliga meddelandetavlor. 
Även om internet erbjuder stora möjligheter så använder många människor inte internet 
dagligen. Dessutom är dessa kanaler ofta privatägda. Det vore önskvärd om det fanns fler 
offentliga forum.  

Vi föreslår 

Att förvaltningen ges i uppdrag att utreda möjligheten att sätta upp fler meddelandetavlor till 
exempel i Engelbrektsområdet – Ruddammen, Östra station, Humlegården, Lappis/Ekhagen.
 


